
Protokół Nr 49/22
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,

odbytego w dniu 26 kwietnia 2022 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1300 do godz. 1430.

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na komisji:

1. Aneta Joanna Czarnecka
2. Violetta Maria Zdunek
3. Maria Radziszewska
4. Krzysztof Koc

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, 
stwierdziła obecność czterech członków Komisji i powitała przybyłych na posiedzenie
Komisji Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc oraz 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka przedstawiła proponowany 
porządek posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok,
2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec,

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiących 
własność Gminy Ciechanowiec,
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4) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec,

5) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec,

6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec,

7) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec,

8) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2022 rok,
9) przystąpienia gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia pod nazwą Unia 

Miasteczek Polskich,
10) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością,

11) zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółach prawa 
handlowego,

12) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu,
13) utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Czajach – Wólce,
14) utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Malcu,
15) utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec placówki wsparcia dziennego pod 

nazwą Świetlica Środowiskowa,
16) utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch mieszkań chronionych 

wspieranych.
4. Sprawozdanie z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Ciechanowcu w 2021 roku.
5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok.
6. Koncepcja funkcjonowania PRK FARE Sp. z o.o.
7. Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec.
8. Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2021 

roku.
9. Sprawy różne.

10. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka odczytała proponowany porządek 
posiedzenia i zapytała, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie 
proponowany porządek posiedzenia.
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła, że proponowany 
porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w obecności czterech członków 
Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy 
Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że budżet zwiększa się o 1 077 000,00
zł. Wynika to z tego, że 735 000,00 zł to środki na zwrot podatku akcyzowego, który 
gmina Ciechanowiec będzie wypłacała na koniec tego miesiąca. Są to środki 
z budżetu państwa. Wprowadza się środki budżetu państwa w wysokości 200 000,00
zł na uruchomienie Świetlicy Środowiskowej we wsi Czaje-Wólka. 50 000,00 zł to 
uzupełnienie dotacji na administrację rządową. 25 000,00 zł to środki z budżetu 
państwa na dofinansowanie kształcenia młodzieży i dzieci z Ukrainy. Wprowadza się 
16 000,00 zł na świadczenia specjalistyczne. Jeżeli chodzi 
o przeniesienie środków między wydatkami to zabezpiecza się 40 000,00 zł na 
wykonanie stołów na Targowisku Miejskim; 4 000,00 zł na pokrycie kosztów 
pogrzebu mieszkanki Ukrainy, która przebywała na terenie gminy Ciechanowiec. 
Środki przeznaczone na pogrzeb nie zostaną jednak niewykorzystane, ponieważ na 
ten cel wpłynęły środki z budżetu państwa. Jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne 
to jedno zadanie takie jak budowa ul. Ogrodowej zostało wykreślone z realizacji. 
Część tych środków została przesunięta na budowę stacji wodociągowej we wsi 
Radziszewo-Sieńczuch, ponieważ tylko do lipca zostało wydane pozwolenie na 
korzystanie z tego ujęcia wody. Przenosi się również środki z przebudowy drogi 
we wsi Winna-Wypychy. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała 
o wydatki bieżące na kwotę 64 000,00 zł na koszty opracowania analiz 
i kompleksowego wniosku o dofinansowanie ze środków unijnych w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego planowanego 
do realizacji przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Ciechanowcu projektu pn. 
„Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec”.

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że projekt sporządzony został przez firmę 
z Poznania. W umowie została już zawarta kwota za przeprowadzenie diagnozy oraz
złożenie wniosku. Burmistrz poinformował, że sądził, że środki te będzie można 
zapłacić z projektu z tzw. kosztów pośrednich, których jest ponad 200 000,00 zł. 
Niestety, przepisy nie pozwalają wziąć pieniędzy z projektu na sfinansowanie takiego
zadania. W związku z tym należy wykorzystać środki z budżetu gminy. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do 
projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
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Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Radni 
zapoznali się ze wszystkimi projektami uchwał, które dotyczą przedłużenia umów 
dzierżawy.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy
Drohickiej, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, 
stanowiących własność Gminy Ciechanowiec.
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Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, 
stanowiących własność Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, 
stanowiących własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 5

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.
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Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 6

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej
własność Gminy Ciechanowiec.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej
własność Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej
własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 7

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy 
ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.
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Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy
dzierżawy części działek, położonych w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 8

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Ciechanowiec na 2022 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Rada Gminy, określa 
w drodze uchwały będącej aktem prawa miejscowego, corocznie do dnia 20 maja 
sezon kąpielowy, który obejmuje okres od 1 czerwca do 30 września. Ciechanowiecki
Ośrodek Kultury i Sportu przekazał Burmistrzowi Ciechanowca wniosek o 
umieszczenie w wykazie kąpielisk, kąpieliska Wyspa. Organizatorem kąpieliska 
będzie Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała czy 
w roku bieżącym zostanie zatrudniony ratownik. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jeżeli uda się znaleźć ratownika chętnego 
do pracy na kąpielisku Wyspa to zostanie on zatrudniony. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2022 rok.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2022
rok.

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2022
rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 9

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia gminy Ciechanowiec do 
Stowarzyszenia pod nazwą Unia Miasteczek Polskich.
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że gmina Ciechanowiec chce 
się rozwijać nie tylko kulturalnie i gospodarczo ale również na wielu płaszczyznach, 
dlatego też chce nawiązać współpracę z pokrewnymi organizacjami. Pomóc ma 
w tym przynależność do tego rodzaju Stowarzyszenia. Stowarzyszenie zrzesza 
niewielkie miasta lub gminy, w których siedziba władz ma charakter miasteczka. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia pod nazwą
Unia Miasteczek Polskich.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia 
pod nazwą Unia Miasteczek Polskich.

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Ciechanowiec do Stowarzyszenia 
pod nazwą Unia Miasteczek Polskich stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 10

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w uchwale Nr 235/XXXI/21 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Podlaskie 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością zmienia się siedzibę spółki z Białegostoku 
na Łapy. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki 
Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
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spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 11

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania 
udziałów i akcji w spółach prawa handlowego.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że gmina Ciechanowiec 
dotychczas nie podejmowała uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania 
i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego. Taka uchwała wprowadza 
jasne zasady w sprawie wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez gminę 
Ciechanowiec, zarówno w formie wkładów pieniężnych jak i niepieniężnych, 
do istniejących oraz nowo utworzonych spółek w oparciu o ustawę kodeks spółek 
handlowych.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółach 
prawa handlowego.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 
w spółach prawa handlowego.

Projekt uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 
w spółach prawa handlowego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 12

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ciechanowcu.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska odniosła się do wszystkich pozostałych 
projektów uchwał i poinformowała, że dotyczą one jednej sprawy. Projekty uchwał 
zostały przedłożone w związku z realizacją projektu „Rozwój Usług Społecznych 
w Gminie Ciechanowiec” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
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Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podlaskiego na lata 2014 – 2020 w ramach poddziałania Rozwój Usług Społecznych 
i zdrowotnych na rzecz osób zagrożonych wykluczeniem społecznym, wprowadza 
się zmiany w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. Uchwały mają 
na celu uporządkowanie spraw związanych z powołaniem Klubów Seniora, Świetlicy 
Środowiskowej oraz dwóch mieszkań chronionych.  Na mieszkania chronione 
planuje się przeznaczyć lokale przy ul. Podlaskiej. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ciechanowcu.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 13

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy 
Ciechanowiec ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach – Wólce.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka wsparcia 
pod nazwą Klub Seniora w Czajach – Wólce.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach – Wólce.

Projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach – Wólce stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 14

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy 
Ciechanowiec ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Malcu.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
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Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka wsparcia 
pod nazwą Klub Seniora w Malcu.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Malcu.

Projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Malcu stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 15

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy 
Ciechanowiec placówki wsparcia dziennego pod nazwą Świetlica Środowiskowa.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec placówki wsparcia 
dziennego pod nazwą Świetlica Środowiskowa.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec placówki 
wsparcia dziennego pod nazwą Świetlica Środowiskowa.

Projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec placówki 
wsparcia dziennego pod nazwą Świetlica Środowiskowa stanowi załącznik nr 16 
do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 16

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy 
Ciechanowiec dwóch mieszkań chronionych wspieranych.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch mieszkań 
chronionych wspieranych.

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch 
mieszkań chronionych wspieranych.
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Projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch 
mieszkań chronionych wspieranych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad pkt 4

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzył punkt: Sprawozdanie 
z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu w 2021
roku.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Radni 
zapoznali się ze sprawozdaniem. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał, czy konieczne jest pisanie tak 
obszernych sprawozdań. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wynika to z ustawy.

Sprawozdanie z działalności i realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ciechanowcu w 2021 roku stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad pkt 5

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzył punkt: Ocena zasobów 
pomocy społecznej za 2021 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Radni 
zapoznali się z oceną zasobów pomocy społecznej za 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok stanowi załącznik nr 19 
do protokołu.

Ad pkt 6

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzył punkt: Koncepcja 
funkcjonowania PRK FARE Sp. z o.o.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Radni 
zapoznali się z koncepcją funkcjonowania PRK FARE Sp. z o.o. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że według niego koncepcja ta 
jest mało szczegółowa. Dodał, że oczekiwałby zupełnie czego innego, jeżeli chodzi 
o koncepcję funkcjonowania tej spółki. Koncepcja powinna zawierać również sposób 
pozyskiwania środków.
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 
Prezes PRK FARE Sp. z. o.o. dopiero się uczy. Dodał, żeby dać mu szansę i czekać 
na efekty. 

Koncepcja funkcjonowania PRK FARE Sp. z o.o. stanowi załącznik nr 20 
do protokołu. 

Ad pkt 7

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzył punkt: Informacja 
o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Radni 
zapoznali się z informacją o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie 
Ciechanowiec.

Poruszono temat członków Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu.

Poruszono temat szkół znajdujących się na terenie gminy Ciechanowiec.

Przewodniczącą Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
pytania.
Pytań nie zgłoszono. 

Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad pkt 8

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzył punkt: Informacja 
o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2021 roku.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie informacji. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w 2021 r. wydano dwie 
decyzje umarzające na łączną wysokość 20 775,00 zł podatków od nieruchomości 
oraz dla osób fizycznych, a dla osób prawnych wydano decyzję odraczającą na 
łączną kwotę w wysokości 187 592,00 zł. Zobowiązanie zostało opłacone w terminie.
Jeżeli chodzi o zwolnienia od osób fizycznych na podstawie ostatniej uchwały 
w sprawie zwolnień podatku od nieruchomości, zwalnia się budynki pozostałe 
położone na terenie wsi oraz budynki mieszkalne rolników  i położone na terenie wsi 
na kwotę 107 036,24 zł. Jeżeli chodzi o zwolnienia podatkowe od osób prawnych na 
podstawie uchwały to jest to kwota w wysokości 25 103,05 zł i są to grunty 
stanowiące własność lub będące w posiadaniu instytucji kultury, budynki mieszkalne 
położone na terenie wsi, budynki pozostałe położone na wsi, grunty wykorzystywane 
do realizacji zadań związanych z ochroną przeciwpożarową. Na podstawie uchwały 
Nr 216/XXIX/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 kwietnia 2021 roku 
w sprawie zwolnień przedsiębiorców od podatku i nieruchomości stanowiących 
pomoc de minimis udzielono zwolnienia w kwocie 140 176,99 zł. Łączna kwota 
zwolnień wynosi 165 280,04 zł. 
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy radni zgłaszają 
pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2021 roku
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad pkt 9

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzył punkt: Sprawy różne.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
sprawy różne. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał co z gazyfikacją Ciechanowca.

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że nie ma na ten temat żadnych nowych 
informacji. 

Poruszono temat zakładanego światłowodu w Ciechanowcu (obecnie na ul. 
Kuczyńskiej). Burmistrz dodał, że jest to światłowód zakładany przed Podlaską Sieć 
Internetową. 

Radny Krzysztof Koc nawiązał do stanowiska Ogólnopolskiego Stowarzyszenia 
Kominki i Piece w sprawie dywersyfikacji źródeł ciepła i zapytał, o co w tym piśmie 
chodzi. 

W odpowiedzi Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, 
że w piśmie chodzi o to, żeby można było palić w kominkach drewnem i biomasą. 
Pismo stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która poinformował, 
że na ul. Czyżewskiej i ul. Mogilnej ciągle jest problem z oświetleniem. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że prawdopodobnie jest to problem 
z zegarem.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że podnosił kiedyś sprawę 
przejścia dla pieszych przy Targowisku Miejskim i przy sklepie Arhelan na ul. 
Kuczyńskiej. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że pismo z taką prośbą zostało skierowane 
do Zarządu Dróg Powiatowych w Wysokiem Mazowieckiem. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która 
poinformowała, że na ul. Czyżewskiej przejście dla pieszych znajdujące się przy 
myjni samochodowej jest bardzo niebezpieczne. 

Radny Krzysztof Koc zapytał, czy wszystkie inwestycje zostaną zrealizowane 
w terminie.
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W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wykonawca ul. Podlaskiej złożył pismo 
o wydłużenie terminu realizacji inwestycji do końca lipca. Jeżeli chodzi o ul. Armii 
Krajowej i ul. Spółdzielczą to wszystko realizowane jest w terminie. 

Poruszono temat sprzedaży na Targowisku Miejskim w Ciechanowcu. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają 
jeszcze sprawy różne.
Więcej spraw nie poruszono.

Ad pkt 10

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka podziękowała za udział 
w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i dokonała zamknięcia posiedzenia.

  Protokołowała:

Wioleta Niemyjska

Przewodnicząca Komisji

                     Aneta Joanna Czarnecka 
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